
 

     

 

Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  

 

Θέμα: «Ανάγκη ενίσχυσης του Τ.Α Αγίου Παντελεήμονα» 

 

Είναι γνωστό πως το Τ.Α. Αγίου Παντελεήμονα είναι ένα τμήμα ασφαλείας που είναι 

αρκετά επιβαρυμένο και, δυστυχώς, παραμένει κι αυτό υποστελεχωμένο, με όλες τις 

επιπτώσεις που η επικρατούσα δραματική κατάσταση επιφέρει σε αστυνομικούς και 

κατοίκους της περιοχής. 

Όπως επισημαίνουν πολλοί αστυνομικοί υπάλληλοι δεν έχει γίνει καμία προσπάθεια 

ενίσχυσής του ούτε με μεταθέσεις ούτε με αποσπάσεις, έτσι, προτάσσουν ως ιδανική λύση 

την εκ νέου τροποποίηση του κώδικα μεταθέσεων ώστε να συμπεριληφθούν και τα ΤΑ 

στις υπηρεσίες όπου μπορούν να τοποθετηθούν νέοι αστυφύλακες. 

Μάλιστα, σημειώνουν πως “με δεδομένο ότι το 2019 και τις αρχές του 2020,  κανείς από 

τους 500 Αστυφύλακες και 1500 ειδικούς φρουρούς δεν τοποθετήθηκε σε τμήματα 

ασφαλείας, είναι επιτακτική ανάγκη όχι μόνο να αλλάξει το υπάρχον νομικό πλαίσιο, άλλα 

εν συνεχεία να ενισχυθούν γενναία τόσο το Τ.Α. Αγίου Παντελεήμονα όσο και τα υπόλοιπα 

κεντρικά και νευραλγικά τμήματα ασφαλείας.” 

Κατόπιν των παραπάνω και καθώς η κατάσταση χειροτερεύει μέρα με την ημέρα,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9980

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/9/2020



1. Εξετάζεται από την ηγεσία του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη το ενδεχόμενο 

νέας τροποποίησης του κώδικα μεταθέσεων ώστε να προστεθούν και τα ΤΑ στις 

πιθανές υπηρεσίες τοποθέτησης; 

2. Αν ναι, πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί η διαδικασία τροποποίησης; 

3. Αν όχι, ποιες εναλλακτικές εξετάζονται για την κάλυψη των τεράστιων αναγκών των 

ΤΑ της χώρας σε αστυνομικό προσωπικό;  

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




